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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 10. 5. 2021 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. 

Macková, prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad 

Informace rektora:  
➢ V neděli 9. 5. zastihla JAMU smutná zpráva o odchodu emeritního rektora prof. Aloise Hajdovy, 

který zemřel 8. 5. 2021 ve věku nedožitých 93 let. Rektor vyzval kolegium, aby uctili jeho 
památku minutou ticha.  

➢ Na rektorátu, stejně jako na DF bylo zřízeno pietní místo. Děkan DF informoval, že na fakultě 
bude k dispozici kondolenční kniha.  

➢ Po přiděleného kódu pro očkování pro akademických pracovníků VŠ, rektor v pondělí inicioval 
diskusi v rámci České konference rektorů o otevření očkování i pro neakademické pracovníky 
VŠ. Řada rektorů souhlasí s tím, že jde o nesystémové řešení, především s ohledem na 
skutečnost, že řada neakademických pracovníků přichází pracovně do styku se studenty a 
všichni jsou nezbytní pro chod VŠ. Rektor informoval kolegium o řešení, ke kterém umožňuje, 
aby se k registraci přihlásili všichni zaměstnanci JAMU, kteří mají o očkování zájem. 
 

Informace kvestorky:  
➢ Informovala o dodatcích ke koronavirovým opatřením – povolena umělecká výuka všech ročníků 

a víc než 10 osob u zkoušek. Velice vítáme u státních závěrečných zkoušek. Režim 
nepedagogických pracovníků v kancelářích – po 1.očkování +14 dnů by se mělo přestat 
dodržovat střídání pracovníků v kanceláři, bude tedy možno již setrvávat v kanceláři ve více 
lidech. 

➢ Chystá se covidový pas JAMU – ve spolupráci s MUNI. 
➢ Informovala o softvérovém zabezpečení studentů a pedagogů při zahraničních výjezdech. 
➢ Projektová dokumentace Astorky byla vyčíslena na cca 80 mil. Kč, 19.5. jednání s MŠMT.  
➢ Kvestorka se dotázala fakult na potřebu ubytovacích kapacit na Astorce, v tuto chvíli i v letních 

měsících a v září. Prosí o urgenci těch, kteří se zdržují na kolejích, aby se na letní období 
opravdu vystěhovali a to co nejdříve. 
 

DF:  
➢ Děkan Francán informoval o chodu na fakultě - operativně reaguje na rozvolňovaná opatření.  
➢ Z jednání kolegia děkana prosí znovu o potvrzení kontaktní osoby v projektové kanceláři.  

 
HF:  

➢ Provoz je nastaven po hladký průběh dokončení semestru. Státnice se chystají. Vše v chodu. 

➢ Na základě komunikaci o Fondu umělecké dokumentace vznikla diskuze o systému uložení 
uměleckých výkonů (velkokapacitní úložiště). 
 

Informace pror. Mackové:  
➢ V pátek se sejde rada pro vnitřní hodnocení – projedná Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení 

– následně půjde ke schválení SR a UR a AS JAMU. 
➢ Dotazník k distanční výuce pro naše studenty a akademické pracovníky bude rozeslán 

v nejbližších dnech – motivační dopis sestaví s proděkany – dotazník zjišťuje zkušenosti studentů 
a akademických pracovníků s distanční výukou na JAMU.  
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Informace pror. Medka:  

➢ VZ ve finální verzi v závěrečném přehlédnutí na součástech. Společně s dodatkem ke zprávě o 
vnitřním hodnocení bude zaslána k projednání na UR JAMU, poté na schválení AS JAMU a na 
SR JAMU.  
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ Bylo zveřejněno výsledné hodnocení JAMU v oblasti výzkumu dle metodiky 17+, výsledná 

známka je „C“, což není příliš pozitivní. Stejnou známkou byly hodnoceny i obě fakulty. 
Strategickým cílem do budoucna musí být dosažení známky „B“, přičemž k dosažení cíle bude 
nezbytná aktivita zejména ve dvou hlavních oblastech: 1) usilovat o změnu metodiky tak, aby 
více respektovala specifika uměleckých VŠ; 2) na základě výhrad a doporučení obsažených 
v hodnocení zvyšovat kvalitu našich výzkumných činností. Výsledek JAMU je nyní obdobný jako 
u jiných UVŠ (AMU – C, AVU – C, UMPRUM – B). 

➢ Byl ukončen sběr dat do RIV a data budou odeslána do národní databáze. Odesláno bude 84 
výsledků, 46 za DF, 38 za HF (loni celkem 37); po přepočtu podle významu je poměr DF: 51,46 
%; HF: 48,54 % (podobné jako loni); potěšitelné je na obou fakultách vydání monografií v 
zahraničí i publikace článků v databázových časopisech (SCOPUS). Vyrovnaný podíl výkonnosti 
fakult už se jeví jako setrvalý stav, nikoli jen jako mimořádný výkyv, tedy že dřívější výrazně vyšší 
výkonnost DF už není skutečností a z hlediska kvantity i kvality výzkumu jsou obě fakulty 
srovnatelné. 

➢ Proběhla Ediční rada JAMU a mj. řešila: 1) vysoký stav skladových zásob našich knih; fakulty by 
nyní měli ověřit možnosti jejich možné distribuce a propagace (dary významným osobnostem, 
propagace ve výuce, propagace formou vitrín apod.), následně se budou hledat způsoby snížení 
zásob na celoškolské úrovni; 2) možnosti prezentace našich elektronických knih a výstupů (videa, 
audio, foto). V oblasti výsledků výzkumu bude mít každá fakulta vlastní portál, který se bude 
zrcadlit na webu JAMU a Nakladatelství, v oblasti dalších e-publikací fakulty zváží své možnosti, 
požadavky a potřeby a záležitost projedná podzimní Ediční rada. 

➢ Fond umělecké dokumentace zahájil svou činnost dle nové směrnice. Správce fondu nyní bude 
mít individuální jednání s koordinátory a domluví se na dalším postupu prací. Případný 
nedostatek úložišť dat bude řešen po vyčíslení předpokládaných potřeb. 
 

Informace pror. Spilky:  
➢ Proběhla schůzka pracovní skupiny pro anglickou mutaci webu, perspektiva spuštění stránek 

v průběhu prázdnin, popř. začátkem září. Fakulty dodají dokumenty k přeložení na své stránky 
(pokud budou odlišné od rektorátních), do konce května. 

➢ V rámci digitalizace agendy zahraničních stáží bude nutné zakoupit odpovídající software – tzv. 
ISOIS od MUNI. V této chvíli byl na MUNI vznesen dotaz, zda bude možné pořídit systém v rámci 
veřejné zakázky malého rozsahu (tedy do 400 tis.).  

➢ KR byl představeny návrhy různých typů razítek všech součástí JAMU, na základě požadavků 
jednotlivých členů KR bude návrh aktualizován. 

 
Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ Na školních sítích jsme v neděli zveřejnili zprávu o úmrtí emeritního rektora prof. Aloise Hajdy, na 
přání rodiny jsem posléze využil oficiální smuteční text vedení školy i DF-stejně jako poskytnutý 
portrét pana profesora jsme parte i nekrolog poskytli mj. Magistrátu města Brna - pan profesor byl 
laureátem Ceny města Brna. 

➢ Opakovaně se dotázal, zda si vedení fakult přeje nějaké doplnění redakční rady Občasníku, která 
by se měla sejít na přelomu května a června a diskutovat obsah dalšího poprázdninového čísla 
(to by mělo mapovat na škole období únor - srpen 2021). HF doplnila Danielu Svobodovou, DF 
nechává složení beze změny. 

• RR Občasníku pracuje ve složení: 
Rektorát: Luboš Mareček, Vít Spilka, Marek Hlavica  
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HF:  Monika Holá, Lucie Pešl Šilerová, Vít Kouřil, Katka Kopecká, Daniela Svobodová 
DF:  Petra Vodičková, Michal Zetel, Lukáš Rieger, Miroslav Ondra   

 
DnO – MgA. Petr:  

➢ Nejdříve informoval o umístění piety prof. Hajdy v átriu DnO. 
➢ Druhá informace byla o provozu DnO, který již probíhá téměř normálně, na jevišti je momentálně 

opera HF, potom bude následovat festival DSB a jedna premiéra DF. Naplánováno je několik 
zájezdů a hostování HF na letních scénách, ale zároveň řeší možnost hraní uvnitř po 
předpokládaném uvolnění opatření, je tedy možné, že po dohodě s vedením DF dojde k redukci 
hostování a jejich nahrazení uvedením v DnO 

 
Astorka – Bc. Hájková:  

➢ Na kolejích se v tuto chvíli pohybuje 64 studentů. 
➢ Děkuje paní kvestorce za urgenci fakultám na ubytovací požadavky pro Astorku v letních 

měsících. 
 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 24. 5. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu MS Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


